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Protokół Nr: RM.0002.1.2022.MM 

 

Nazwa sesji:  XLV Sesja Rady Miejskiej - 27 stycznia 2022 r.  

Data sesji:  27.01.2022 

Numer sesji:  RM.0002.1.2022.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Hrubieszowski Dom Kultury, ul. 3 Maja 7 

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  12:11 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Danuta Kowalska 

2. Czesława Nowak 

3. Barbara Wierzchowska 

4. Anna Naja 

5. Andrzej Guz 

6. Artur Danilczuk 

7. Zbigniew Lebiedowicz 

8. Ryszard Wiech 

9. Leszek Kryszczuk 

10. Jan Szulakiewicz 

11. Wiesław Bańka 

12. Iwona Świstowska 

13. Józef Bojarczuk 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, Naczelnik Wydziału 

Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Frączek, p.o. Kierownika Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej Jolanta Laskowska, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

Przemysław Podskarbi, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej Mariusz Biront oraz 

Kierownik Biura Projektu Rozwój Lokalny Radosław Dąbrowski. 
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Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

11:11:47 11:24:44 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XLV sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych.  

Przewodniczący A. Naja poprosiła zebranych o używanie maseczek podczas obrad.  

W związku z tym, że obrady są transmitowane na żywo a program przetwarza mowę na 

napisy poprosiła osoby zabierające głos o dezynfekcję dłoni przed podejściem do mównicy  

Zaapelowała również o przestrzeganie przepisów RODO i nieużywanie nazwisk osób 

niepełniących funkcji publicznych. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad. 

Burmistrz M. Majewska zwróciła się z prośbą o rozszerzenie proponowanego 

porządku obrad poprzez dodanie punktu 16 w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu zmieniającej  

w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Hrubieszów do Stowarzyszenia Hrubieszowskiego 

„Lepsze Jutro” Lokalna Grupa Działania oraz wskazania osoby reprezentującej Gminę 

Miejską Hrubieszów w Stowarzyszeniu. Przedstawiła również Radosława Dąbrowskiego, 

Kierownika Biura Projektu Rozwój Lokalny. 

 Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w którym wniosek 

Burmistrz M. Majewskiej o rozszerzenie porządku obrad został przyjęty jednogłośnie  

a następnie przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku 

obrad w którym został on przyjęty jednogłośnie.  

Poinformowała ponadto, że od 31 stycznia do 8 lutego br. w Wydziale Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska będą przyjmowane wnioski dotyczące usuwania azbestu.   

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z XLIV sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy jednym głosie 

przeciwnym.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Majewska  

Paweł Wojciechowski 

Marta Woźnica 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że mamy w wpf-ie sporo zmian wynikających   

głównie z niewykonania planu wydatków. Zauważył, że planowany wynik budżetu przyjęty  

w uchwale budżetowej w grudniu 2021 roku wynosił 17 811 320 zł 83 grosze, natomiast  

w procedowanym projekcie uchwały wynosi 24 346 222 zł dodając, że możliwe, że w trakcie 

roku to się jeszcze zmieni na lepsze dla miasta, bo w tej chwili jest bardzo źle. 

Zwrócił również uwagę, że jest bardzo źle z wykonaniem budowy sali gimnastycznej 

przy Szkole Podstawowej Nr 1 ponieważ nie udało planowo rozpocząć tego zadania. 
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Przypomniał, że Zastępca Burmistrza twierdził, że milion złotych będzie przerobiony  

w ubiegłym roku podczas gdy zostało przerobionych 11 000 co stanowi jednak trochę za dużą 

różnicę.  

Powiedział, że jeżeli chodzi o Hrubieszowskie Centrum Dziedzictwa, to w uchwale 

budżetowej w grudniu było planowane 6 503 407 zł a obecnie już mamy 8 465 807 zł i 77 gr, 

więc zwiększył się brak wykonania.  

Zauważył również, że mamy jeszcze dużo niewiadomych, ponieważ z dochodów  

z PIT-u udział Gminy Miejskiej zaplanowany jest w wysokości 12,5 miliona, natomiast ile to 

będzie to naprawdę trudno jest dzisiaj powiedzieć.  

Dodał, że można powiedzieć nawet, że jest to wróżenie z fusów, ponieważ do chwili 

obecnej nic nie wiadomo i trzeba czekać na uchwalenie budżetu oraz, że jest niepokój, że 

możemy mieć dodatkowe problemy, dlatego zwraca uwagę na to, żeby bardzo się poważnie 

zastanowić, żeby te koszty ciąć,  

Stwierdził, że jednak są wydatki, które musimy ponieść ponieważ rola gmin jest taka,  

że trzeba pomagać najuboższym i jeżeli w tym miejscu zwiększylibyśmy wydatki, to trzeba 

uciąć gdzie indziej ale wydaje się, że jest to konieczność.  

Przypomniał także, że jeszcze w kwietniu wydatki na krytą pływalnię w 2022 roku 

były planowane na niecałe 250 000 a dzisiaj już mamy 7 730 254, w związku z czym 

zastanawia się czy jest możliwe dotrzymanie terminu do końca marca. 

Burmistrz M. Majewska w odpowiedzi stwierdziła, że nie zamierza wdawać się  

w polemikę z radnym w stosunku do przytoczonych wypowiedzi, które jak zwykle  

w większości wypadków są albo wyrwane z kontekstu albo stanowią tylko jego subiektywne 

odczucia radnego nie poparte w faktach ani w liczbach. Stwierdziła, że bardzo źle pod 

względem inwestycyjnym jest gdzie indziej ale na pewno nie w mieście. Dodała, że jeżeli 

ktoś wypowiada się, że budżet jest wróżeniem z fusów to świadczy to o nim co pozostawia  

ocenie radnych i mieszkańców.  

Zapewniła również, że jeżeli radni mają faktyczne obawy czy też wątpliwości albo 

konstruktywne pytania dotyczące poszczególnych inwestycji to wszyscy pracownicy i władze 

miasta są do dyspozycji nie tylko na sesji Rady Miejskiej. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski przypomniał, że należy rozdzielić kwestie 

finansowe od kwestii rzeczowej. 

Podkreślił, że roboty na sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1 są 

realizowane co widać gołym okiem a radny może się przejść. 
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Natomiast jeśli chodzi o kwestie rozliczeń to faktura nie została w zeszłym roku 

zapłacona i dlatego przesuwamy te środki na rok bieżący. 

Poinformował ponadto, że na krytej pływalni na koniec roku zakończono i wykonano 

85% rzeczowej realizacji inwestycji a rozliczenie finansowe jest sprawą całkiem drugorzędną. 

Skarbnik M. Woźnica wyjaśniła, że kwota zwiększająca deficyt jest to kwota 

wynikająca z przesunięcia zadań niewykonanych z zeszłego roku na rok bieżący i podkreśliła, 

że pokrywamy je przychodami zeszłorocznym, więc z tego wynika deficyt i planujemy 

pokrycie tych wydatków środkami, które pozostały z planu i ze środków również na rachunku 

roku zeszłego.  

Poinformowała ponadto, że plan udziałów we wpływach z podatku dochodowego od 

osób fizycznych nie należy do kompetencji Gminy, ponieważ z budżetu Państwa 

otrzymujemy informacje jaką kwotę możemy zaplanować w budżecie, więc te kwoty są nam 

narzucane z góry.  

Stwierdziła, że jeżeli chodzi o wykonanie wydatków na poszczególnych inwestycjach 

to w przypadku krytej pływalni mamy na koniec roku zaksięgowane dwie faktury na około 

1,2 miliona, które nie zostały wydatkowane w zeszłym roku i będą wydatkowane w roku 

bieżącym. Podkreśliła, że przerób był, faktury są natomiast wydatku nie było dodając, że 

podobnie może się zdarzyć przy innych inwestycjach i musimy przesuwać te plany na rok 

kolejny. 

Radny R. Wiech przypomniał, że mówiąc o wróżeniu z fusów odnosił się do 

wpływów z PIT a nie do budżetu. Dodał, że wie z czego wynika zwiększony, minusowy 

wynik budżetu i zgadza się w pełni z tym stwierdzeniem dodając, że podaje cyfry, które są  

w materiałach sesyjnych oraz zaapelował, żeby nie mieć mu za złe, że opiera się na cyfrach. 

 Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie przeciwnym.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

Hrubieszowa na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 
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Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz określenia 

zasad do prowadzenia handlu w wyznaczonym miejscu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Anna Naja 

Ryszard Wiech 

Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że gdyby nie sprawdziła się zaproponowana  

w projekcie uchwały lokalizacja Rada może zmienić uchwałę i zaproponować targowisko na 

ulicy Kolejowej. 

Radny R. Wiech zapytał czy w efekcie podjęcia procedowanej uchwały handel  

w piątki i soboty towarami innymi niż wytwarzanymi przez rolników będzie zabroniony oraz 

czy projekt uchwały był konsultowany z z rolnikami i sadownikami? 

Burmistrz M. Majewska poinformowała, że inny handel nie będzie zabroniony oraz, 

że konsultacje nie były przeprowadzane ponieważ nie ma takiego wymogu prawnego,  

a ponadto władze nie mają dostępu do danych kto prowadzi działalność w rozumieniu ustawy  

podkreślając, że decyzja w tej kwestii należy do Rady Miejskiej. 
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Wobec braku innych pytań głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją,  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Województwu Lubelskiemu w zakresie wymiany nawierzchni chodnika w ciągu drogi  

wojewódzkiej nr 844 Chełm - Hrubieszów - Witków - Dołhobyczów - granica państwa 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa - dotyczy 

części terenów położonych przy ul. Konopnickiej, ul. Uchańskiej, ul. Polnej, ul. 

Pobereżańskiej i ul. E. Orzeszkowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Józef Bojarczuk 

Marta Majewska  

Ryszard Wiech 
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W dyskusji radny J. Bojarczuk czy w procedowanym projekcie zostały uwzględnione 

wszystkie złożone wnioski i poinformował, że zgodnie z jego wiedzą nie został uwzględniony 

wniosek mieszkańca z 2017 roku. 

Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że zostały uwzględnione wnioski z wielu lat 

wstecz dotyczące zmian w planie zagospodarowania przestrzennego bez konieczności 

dokonywania  zmian w studium, ponieważ są to dwa różne procesy. 

Naczelnik M. Szopa poinformowała, że po przeanalizowaniu wniosków, które 

wpływały przez lata w procedowanym projekcie uchwały zostały uwzględnione tylko wnioski 

dotyczące zmian w samym planie zagospodarowania przestrzennego, które nie musiały być 

poprzedzane zmianą w studium uwarunkowań miasta Hrubieszowa. 

Dodała, że prawdopodobnie w przyszłym roku rząd wprowadzi zmiany do ustawy  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, które całkowicie zreformują akty 

planowania przestrzennego i w efekcie Rada będzie zobowiązana do podjęcia uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia tak zwanego planu ogólnego, który zastąpi studium. 

Kolejnym krokiem po sporządzeniu planu ogólnego będzie wykonanie szczegółowych 

planów zagospodarowania miasta, co będzie wynikało jasno ze zmienionej ustawy  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  

Radny R. Wiech stwierdził, że  każde zmiany kosztują i dobrze jest, żeby te wszystkie 

wnioski i głosy wziąć pod uwagę przy zmianach oraz, że na ulicy Wyzwolenia będzie 

potrzebna kolejna zmiana planu zagospodarowania, ponieważ jest to część miasta najmniej 

zabudowana a brak w planie zagospodarowania drogi na byłym śmietniku blokuje możliwość 

zabudowania działek.  

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją 

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 
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Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia - w schronisku dla osób 

bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Kierownika J. Laskowska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła p.o. Kierownika J. Laskowska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy 

stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Prawa i Administracji radna 

B. Wierzchowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 
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Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury, Oświaty, Prawa i Administracji radna 

B. Wierzchowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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14. Rozpatrzenie Informacji Burmistrza Miasta Hrubieszowa o wydanych 

decyzjach ustalających opłatę z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku  

z uchwaleniem miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta 

Hrubieszowa 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Informacji.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

15. Rozpatrzenie Sprawozdań komisji stałych z działalności w 2021 roku 

15.1. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju  

i Promocji Miasta  
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Sprawozdanie przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

15.2. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury,  

Prawa i Administracji 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radna 

B. Wierzchowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania.  
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Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

15.3. Rozpatrzenie  Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny W. Bańka przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

15.4. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, 

Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny A. Guz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

przyjęcia Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

15.5. Rozpatrzenie Sprawozdania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodniczący A. Naja. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 
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Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Miejskiej Hrubieszów do Stowarzyszenia Hrubieszowskiego 

„Lepsze Jutro” Lokalna Grupa Działania oraz wskazania osoby reprezentującej Gminę 

Miejską Hrubieszów w Stowarzyszeniu 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radna 

B. Wierzchowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Artur Danilczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

17. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Jan Szulakiewicz 

Barbara Wierzchowska 

Leszek Kryszczuk 

Ryszard Wiech 

 

Radny J. Szulakiewicz zapytał czy istnieją plany budowy spalarni śmieci  

w Hrubieszowie oraz czy jest szansa na pobudowanie tężni w mieście. Zwrócił się również  

z prośbą o ułatwienie dostępności toalety publicznej na targowisku Mój Rynek poprzez 

wprowadzenie odpłatności oraz o oflagowanie ulicy Piłsudskiego w dni świąt narodowych.     

Radna B. Wierzchowska zwróciła uwagę, że miasto jest bardzo dobrze przygotowane 

do sezonu zimowego i podziękowała pracownikom Miejskiej Służby Drogowej za ich ciężką 

pracę. 

Stwierdziła również, że niepokoi ją przyjęcie w Programie opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi 50% odpłatności za sterylizację bezdomnych kotów przez zgłaszającego, 

ponieważ może to skutkować brakiem takich zgłoszeń. Zaapelowała ponadto do mieszkańców 

o nieużywanie w przyszłości fajerwerków, które płoszą zwierzęta. Podkreśliła także szybkie 

tempo budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1.  

Radny L. Kryszczuk potwierdził szybkie tempo budowy sali gimnastycznej przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 podkreślając zaangażowanie firmy realizującej inwestycję oraz rolę 

inspektorów nadzoru i pracowników Urzędu Miasta Hrubieszowa w jej realizację.   

Radny R. Wiech stwierdził, że w swoich wypowiedziach dotyczących realizacji 

inwestycji posługuje się danymi z materiałów sesyjnych i zaapelował, żeby mu nie zarzucać 
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posiadania błędnych informacji, ponieważ pochodzą one od organu wykonawczego i nie ma 

powodu, żeby w nie wątpić. 

 Zwrócił się ponadto do Burmistrz M. Majewskiej o umożliwienie nabycia 

współfinansowanej przez miasto książki pod tytułem „Doświadczenie więźniów politycznych 

z Hrubieszowa w świetle źródeł ikonograficznych (1982-1983)”. 

 Burmistrz M. Majewska odpowiadając na wnioski radnych poinformowała, że 

aktualnie trwa wyłanianie podmiotu administrującego publicznymi toaletami dodając, że 

toaletą na terenie Mojego Rynku administruje MPGKiM a wprowadzone regulacje mają na 

celu zapobieganie aktom wandalizmu.   

 Podkreśliła, że władze miasta nie planują budowy elektrociepłowni przyjmującej 

odpady dodając, że odbywają się spotkania z przedsiębiorcami mającymi zamiar  

zlokalizować taką inwestycję na terenie miasta jednak na chwilę obecną nie pojawił się żaden 

poważny podmiot, który przedstawiłby konkretną inicjatywę. Zagwarantowała również, że  

jeżeli taki podmiot się pojawi zostanie zorganizowane spotkanie radnych z tym podmiotem. 

Poinformowała, że jeżeli chodzi o powstanie tężni zostanie złożony wniosek  

o dofinansowanie jej budowy przez Stowarzyszenie LGD „Lepsze Jutro” dodając, że podjęto 

decyzję o jej lokalizacji na terenie HOSiR-u, ponieważ Konserwator Zabytków zgłosił 

sprzeciw wobec lokalizacji na terenie parku miejskiego. 

 Stwierdziła, że na ulicy Piłsudskiego są wywieszane flagi z okazji świąt państwowych 

dodając, że corocznie dokupowane są flagi państwowe i zwiększana jest liczba miejsc i ulic 

na których są one wywieszane podobnie jak w przypadku oświetlenia świątecznego.      

Odnosząc się do zmian w Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

poinformowała, że wynikają one z systematycznego wzrostu jego kosztów oraz sygnałów od 

mieszkańców, że do bezpłatnej dotychczas sterylizacji zgłaszane są zwierzęta, które nie są 

bezdomne podkreślając, że miasto nie ma narzędzia pozwalającego na zweryfikowanie 

oświadczeń składanych przez mieszkańców.  

Dodała, że rozwiązaniem problemu byłoby funkcjonowanie na terenie miasta 

schroniska dla bezdomnych zwierząt oraz, że miasto wspiera zbiórki żywności dla zwierząt  

w schroniskach organizowane przez OSP, szkoły i organizacje pozarządowe. 

Poinformowała, że miasto współfinansowało wydanie publikacji „Doświadczenie 

więźniów politycznych z Hrubieszowa w świetle źródeł ikonograficznych (1982-1983)” ale 

nie prowadziło sprzedaży tej publikacji a wszystkie otrzymane od wydawcy egzemplarze 
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rozdysponowało wśród wszystkich miejskich szkól i bibliotek oraz biblioteki powiatowej 

wobec czego aktualnie nimi nie dysponuje.  

W celu ewentualnego nabycia publikacji skierowała radnego do działaczy 

hrubieszowskiej „Solidarności”, zaoferowała również udostępnienie kontaktu do autora tej 

pozycji.  

18. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła XLV sesję o godz. 12:11. 

Materiał wideo z XLV dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

   Protokolant: Marta Mazek     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                Naczelnik Wydziału                      Anna Naja 

      Organizacyjno-Administracyjnego 

 

 


